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Portefeuillehouders Dhr. B.M.H. Brands, wethouder
De heer H.A.J. Willems, wethouder

Afwezig met kennisgeving

De raadsvergaderingen kunnen worden nageluisterd op boekel.nl

1 Opening en mededelingen.

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet de raadsleden, wethouders, de mensen op de 
publieke tribune en aanwezige ambtenaren welkom. 

Moment van bezinning. Voordat we overgaan tot de officiële opening van de vergadering volgt een 
moment van bezinning.  

2 Vragenhalfuur
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De VVD fractie wil gebruikmaken van het vragenhalfuurtje. Het betreft vragen over Duurzaamheid en 
verduurzaming.
"Wethouder Willems heeft zowel in de commissie- als ook in de raadsvergadering toegezegd met alle 
sociaal maatschappelijke organisaties in gesprek te gaan en de raad met een verslag te infomeren over het 
resultaat van de besprekingen. Inmiddels zijn wij nagenoeg 3 maanden verder en wachten nog steeds op 
de uitkomst van de besprekingen."

Wethouder Willems geeft aan dat hij inmiddels met alle verenigingen heeft gesproken die de brief aan de 
gemeente ondertekend hebben. Van alle gesprekken is een verslag gemaakt en dat verslag is voorgelegd 
aan de verenigingen om hierop hun reactie te geven. In het verslag worden drie onderwerpen belicht; 
energie, duurzaamheid en de beleidslijn vervangings- en uitbreidingsinvestering. Op dit moment heeft één 
vereniging gereageerd en het wachten is op de acht andere verenigingen. 
Als alle reacties binnen zijn, wordt daarvan een korte analyse gemaakt en die wordt gedeeld met de raad.

Dhr. Dijcks (VVD) geeft aan dat er nadrukkelijk gevraagd is om met alle sociaal maatschappelijke 
organisaties te praten. Nu krijgen we slechts een beeld van een klein stukje van het sociaal 
maatschappelijk speelveld.

Wethouder Willems zegt dat er gevraagd is om een reactie te geven op de brief. De beleidslijn wordt later 
geëvalueerd en daarover geeft het college in 2025 een terugkoppeling.  En dan wordt gekeken hoe we 
verder kunnen met alle sociaal maatschappelijke organisaties.

Dhr. De Bruin (CDA) vraagt naar een beknopte samenvatting van wat er leeft onder de verenigingen.
Wethouder Willems wil hierop niet vooruit lopen. Terugkoppeling vindt plaats als alle reacties binnen zijn.

3 Trekking van het stemnummer 

Het nummer dat getrokken wordt, is nummer In het geval van hoofdelijke stemming begint de stemming 
bij dhr. Van den Hoogen (nummer 8).

Besluit Nummer 8 is getrokken

Actie

4 Vaststellen van de agenda

DOP wil een motie vreemd aan de orde indienen. Deze is al aangekondigd in de raadscommissie van 20 
maart jl. en betreft het verhogen van het subsidieplafond voor muziekonderwijs voor kinderen.
De motie wordt geagendeerd als agendapunt 14a nadat alle reguliere agendapunten zijn behandeld. 

Besluit De agenda os vastgesteld.
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Actie

5 Besluit hamerstukken 

De volgende 13 agendapunten betreffen hamerstukken:

- Agendapunt 10 Raadsvoorstel inzake Controle- en rapportageprotocol 2022
- Agendapunt 11 Raadsvoorstel inzake Gebiedsvisie Venhorst
- Agendapunt 12 Raadsvoorstel inzake Afvalstoffenverordening gemeente Boekel 2023

Besluit Vastgesteld

Actie -

6 Spreekrecht voor burgers

Er is geen aanmelding voor het spreekrecht bij de griffie binnengekomen.

Besluit -

Actie -

7 Raadsvoorstel inzake Benoeming lid Werkgeverscommissie

Voorgesteld besluit:
- Besloten wordt tot de benoeming van mevrouw Maria A.T. van den Broek tot lis van de 

Werkgeverscommissie.
In verband met het terugtreden van raadslid Robin Gruijters uit de Werkgeverscommissie is er een 
vacature ontstaan. Met de benoeming van mw. van den Broek wordt de vacature opgevuld.  

Besluit Per acclamatie vastgesteld

Actie -

8 Raadsvoorstel inzake Verruiming vermogensnorm kwijtschelding

Voorgesteld besluit: 
De vermogensnorm zoals voorgesteld te verruimen en in het belastingsysteem aan te passen zoals 
mogelijk gemaakt met de nieuwe regeling kwijtschelding belastingen medeoverheden. Dit besluit met 
terugwerkende kracht per 1 januari 2023 te effectueren. 

Woordvoerders in eerste termijn: Dhr. Koolen (VVD), mw. van Mensvoort (CDA), mw. Jansen (DOP)

Vragen en opmerkingen van de VVD:
- De VVD is niet te spreken over het gelopen proces. Het AB is op de stoel gaan zitten van de 

gemeenteraden en dat is niet zoals het hoort.  De VVD verwacht van de portefeuillehouder dat dit 
nadrukkelijk aan de orde wordt gesteld in het Algemeen Bestuur van de BSOB.
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- VVD heeft al aangegeven het voorliggende voorstel sympathiek te vinden maar voor wat betreft de 
consequenties voor gemeente Boekel heeft de VVD nog wel vragen. Waar zijn de verwachtingen op 
gestoeld dat dit besluit geen grote gevolgen heeft voor gemeente Boekel. Exacte aantallen zijn immers 
niet bekend. Aan welke knoppen kan Boekel draaien wanneer de effecten groter blijken te zijn dan 
verwacht en ingeschat? 

- Het voorstel heeft een directe link met het Waterschap. De VVD is dan ook benieuwd of het bestuur 
van het Waterschap al zijn goedkeuring heeft gegeven.

Vragen en opmerkingen van het CDA
- Het CDA verzoekt de voorzitter een signaal af te geven bij de BSOB om een dergelijk proces in de 

toekomst te voorkomen.

Vragen en opmerkingen van de DOP:
- DOP sluit zich aan bij de opmerkingen over het proces, maar is blij dat dit besluit wordt genomen om 

mensen die het nodig hebben tegemoet te kunnen komen.

Portefeuillehouder van den Elsen reageert op de eerste termijn.
- Het mag duidelijk zijn dat het AB niet blij was dat het voorstel zo laat is voorgelegd, maar er waren 

goede argumenten waardoor dat pas op zo'n korte termijn aangereikt is. Het AB zat in een spagaat en 
uiteindelijk was de conclusie dat het AB graag aan de belangen van de individuen die het nodig 
hebben tegemoet wilde komen. Het signaal dat dit geen proces is zoals het had moeten lopen, is 
afgegeven aan de BSOB. BSOB is wel steeds duidelijk geweest dat het hier een bevoegdheid van de 
gemeenteraden betreft en het uiteindelijk de raden zijn die erover besluiten.

- Hoe groot is nu het verschil door de verruiming? Daarvoor zijn de cijfers van het lopende jaar 2022 t/m 
oktober erbij gepakt, die zijn het meest actueel, en die zijn vervolgens geëxtrapoleerd. Dat is geen 
exacte wetenschap. De situatie in 2023 is niet 100% vergelijkbaar met 2022 en er spelen ook andere 
omgevingsfactoren mee. Het is een inschatting, het is een voorbehoud, maar kijkend naar de situatie 
van gemeente Boekel dan zijn de gevolgen naar verwachting beperkt.

- Of het Waterschap al besloten heeft, kan de portefeuillehouder niet zeggen. Dat zal één dezer dagen 
waarschijnlijk bekend worden. Vanuit het Waterschap is geen enkel signaal gekomen dat daar geen 
draagvlak zou zijn. 

Dhr. Koolen (VVD) dankt de portefeuillehouder voor de toelichting en vraagt nogmaals om het signaal 
over het proces door te geven aan het AB. 
Mw. van Eert (GVB) geeft aan dat het wat betreft de financiële impact wel prettig wad geweest als er iets 
was aangegeven.

Besluit Het raadsvoorstel inzake Verruiming vermogensnorm kwijtschelding wordt unaniem 
aangenomen.
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Actie De portefeuillehouder zal het signaal aan het AB van BSOB doorgeven dat het proces zoals het 
gelopen is in dit geval niet herhaald mag worden in de toekomst. 

9 Raadsvoorstel inzake Grondbedrijfrapportage

Voorgesteld besluit:
1. Kennisnemen en vaststellen van bijgaande grondbedrijfsrapportage 2023 inclusief de daarin 

opgenomen bijgestelde exploitaties.
2. Het vormen van een verliesvoorziening van € 2.010.000 voor het Centrumplan Boekel en deze ten laste 

te brengen van de exploitatie 2022 als onderdeel van het jaarrekeningresultaat van de algemene 
dienst.

3. Het nemen van winst van € 4.000 voor De Burgt fase 1, € 94.000 voor Voskuilen III en € 3.000 voor de 
Driedaagse.

Het CDA dient samen met DOP, VVD en GVB een motie in. 

Woordvoerders in eerste termijn: dhr. De Bruin (CDA), dhr. Dijcks (VVD), dhr. Kanters (DOP) en mw. van 
Eert (GVB)

Alle fracties danken de ambtelijke organisatie en het college voor de beantwoording van de gestelde 
vragen, zowel schriftelijk als mondeling. 

Vragen en opmerkingen van het CDA:
- We stellen vandaag een rapportage met de daarbij behorende voorzieningen vast maar wel met de 

nodige bedenkingen. Al sinds november 2022 vraagt het CDA om een risicomatrix waarbij de mutaties 
in de tijd zijn aangegeven, Deze ontvingen we gisterenmiddag. Met deze matrix wil het CDA meer 
sturing en grip kunnen krijgen op het proces. Het CDA wil graag in gesprek over de twee matrixen. Er 
zitten een paar onderdelen in die wat het CDA betreft nog niet te rijmen zijn en die schreeuwen om 
een verklaring dan wel een toelichting. Helaas is de tijd te kort om daarover fatsoenlijk met elkaar in 
gesprek te gaan en omdat het vertrouwelijke cijfers zijn, kunnen we ook niet aangeven waar het zit. 
CDA wil wel duidelijkheid krijgen. CDA vraagt steun voor het verzoek om hierover in gesprek te gaan 
met elkaar.

- De bedrijventerreinen beginnen in nood te raken. De focus heeft de afgelopen tijd vooral gelegen op 
de woningbouw en terecht, maar we zijn daardoor de bedrijventerreinen een beetje uit het oog 
verloren. Kan het college ons meer vertellen over de planning van het bedrijventerrein Lage Raam?  
Het plan is met een jaar vertraagd, waarom is dit niet opgenomen in het memo van maart dit jaar? 

- Fase één Lage Raam is vertraagd doordat meteen de kavel van de provincie aan de Randweg wordt 
meegenomen in de ontwikkeling waardoor er meer grond is uit te geven terwijl het in totaal wel op die 
6 hectare komt die in 2022 toegelicht is tijdens de themabijeenkomst. Hoe zit dat?
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- CDA is van mening dat het noodzakelijk is om verder vooruit te kijken. We kunnen simpelweg niet 
uitgaan van een locatie met de daarbij nog behorende hobbels. Welke volgende locaties zijn in beeld?  

- Het CDA heeft een motie voorbereid inzake de bedrijventerreinen en leest de tekst van de motie voor. 

Vragen en opmerkingen VVD:
- VVD gaat instemmen met de Grondbedrijfrapportage ondanks hun kritische houding hier tegenover.
- VVD wil de financiële risico’s van het Centrumplan Boekel helder hebben. Het is belangrijk dat dit 

financieel inzichtelijk is gemaakt. De toekomst zal uitwijzen of het te krap of te ruim is bemeten. 
- De kritische grondhouding van de VVD is gerelateerd aan de actuele marktontwikkelingen. De meest 

recente risico's in de financiële stabiliteit van de bankwereld maakt die zorg reëel. 
- De matrixen naast elkaar leggend ziet de VVD de theoretische werkelijkheid op papier en de 

werkelijkheid aan de buitenkant. En dat zijn echt twee verschillende werelden. VVD heeft dan ook 
behoefte aan een gesprek om dit helder te krijgen. 

- De memo van 2 maart 2023 gaat over de verkoop van kavels voor 31 december 2022. Maar de VVD 
heeft gevraagd om aan te geven wat nou daadwerkelijk de stand is van het aantal verkochte en 
gesloten contracten voor 2023. Kan de wethouder de memo toelichten want hierin is geen enkele reële 
verkoop in opgenomen. 

Vragen en opmerkingen DOP:
- DOP sluit zich voor een deel aan bij het CDA en de VVD. DOP heeft vooral aandacht gevraagd voor de 

Zuidwand. In de commissie heeft DOP daarover twee punten benoemd, die DOP nu wil herhalen.
- Punt één betreft de risicoanalyse en dan vooral wat er opgenomen is over fase twee. Deze fase van het 

project is op dit moment geheel in handen bij Van Wanrooij projectontwikkeling en daar heeft de 
gemeente geen zeggenschap over. Maar dat is dan toch een risico en hoe zou daarmee dan 
omgegaan moeten worden? Wanneer het college daarop zegt dat wanneer Van Wanrooij de tweede 
fase niet gaat doen, gewoon een andere marktpartij wordt gezocht, vindt DOP dat te kort door de 
bocht. Er spelen serieuze zaken die als risico gemarkeerd kunnen worden. De vraag aan het college is 
of de wethouder toe zou kunnen zeggen om de risicomatrix ieder half jaar of bij significante 
wijzigingen te delen met de gemeenteraad, eventueel met een korte toelichting? De andere vraag is 
om het risico wel op te nemen zoals hiervoor vermeld.

- DOP vindt het belangrijk dat goed nagedacht wordt over de status van de informatie die gedeeld 
wordt met de raad (geheim, vertrouwelijk, achter slotje, etc.). Hierover moeten heldere afspraken 
worden gemaakt en er moet een heldere werkwijze worden gevolgd. Verzoek is aan het college om 
een heldere werkwijze te volgen conform de notie Geheimhouding. 

- Wat betreft het in de commissie naar voren gebracht rekenkameronderzoek ziet DOP dat hier geen 
draagvlak voor is op dit moment. Wel hoopt de DOP dat wanneer het project is afgerond dat partijen 
hier wel voor open staan en om dan van dit gelopen proces te kunnen leren voor toekomstige 
projecten. 

Vragen en opmerkingen GVB:
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- Wat stellen we vanavond vast? Een goede risico beoordeling aan de voorkant is erg belangrijk voordat 
we überhaupt zeggen we gaan een plan activeren. En zoals het nu is, voelt het iedere keer als tekenen 
bij het kruisje, want je zit in het schip en je moet gewoon verder. GVB wil dat proces anders inrichten 
en GVB sluit dan ook aan bij de oproep van het CDA om nog eens kritisch samen in gesprek te gaan 
over de risico’s van de Zuidwand en andere projecten.

- GVB heeft in de commissie gefocust op de Burgt en de sanering van het agrarische bedrijf. Dit 
onderwerp heeft echt financiële impact. Het gaat over de verwerving van een locatie. In 2022 stellen 
we een exploitatie vast met eenzelfde onderbouwing. We hadden een bedrijf binnen het plangebied 
Burgt fase twee die zat in de exploitatie en die had last van Burgt fase één. Wat stellen we nu vast? Er 
blijkt dus dat we twee keer een bedrijf betalen en de raad kan tekenen bij het kruisje. Dit proces wil de 
GVB aan de orde stellen hier. Graag een reactie van de wethouder hierop.

- Hartstikke mooi dat we een start kunnen maken met de Biezen. GVB ziet goede perspectieven. 
- Bij Neerbroek is sprake van een tijdelijke huisvesting met een behoorlijke looptijd en GVB wil graag 

een antwoord op de vraag wat gaat dit doen op de exploitatie als de units langer dan tien jaar blijven 
staan?  

Wethouder Brands reageert op de eerste termijn.
- Goed dat er complimenten zijn aan de organisatie voor de beantwoording van de vragen.
- Er worden bedenkingen geuit door alle partijen. Het is ook ongelooglijk ingewikkeld. De 

grondexploitatie is een begroting voor de komende tijd wat betreft de gronduitwisseling. Er zitten 
altijd onzekerheden in. Er gebeuren dingen die je niet altijd goed kunt inschatten.  De bedenkingen en 
de zorgen die snapt het college ook wel.

- De wethouder is er voorstander van om met elkaar om tafel te gaan zitten en te praten over dit soort 
zaken. Die toezegging doet de wethouder graag en daar wil zet heeft hij vraagtekens bij de frequentie 
wat betreft het informeren. 

- Welke woningen er zijn gerealiseerd, dat is terug te zien in de GREX. In de memo is opgenomen wat er 
loopt. Burgt fase één behelst 255 woningen en daarvan worden het komend jaar 98 woningen 
gerealiseerd. Veel grond wordt nu bouwrijp gemaakt. Je moet het altijd gefaseerd doen en zo moet je 
dat overzicht lezen. 

- Het college deelt de wijze waarop DOP omgaat met de risico’s niet helemaal. Wij hebben een project 
wat loopt en daar zit een concreetheid in van de eerste fase van de Zuidwand. Daarvan wordt de raad 
op de hoogte gehouden. Je gaat wel heel ver vooruitlopen als je verder in de tijd de risico’s wilt 
benoemen. Het is niet verstandig dat in getallen weer te geven want dat biedt niet de zuiverheid die je 
zou willen geven.

- Wat betreft vertrouwelijkheid en geheimhouding moet gewoon helder zijn hoe we hiermee omgaan. 
Daaraan gaat het college werken. Burgemeester van den Elsen geeft nog aan dat hier binnenkort naar 
wordt gekeken.

- Wat betreft de rekenkamer dat is aan de raad.
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- Op de vraag die gesteld door GVB is in de commissie over de agrarische bedrijven die aangekocht zijn 
in de exploitatie, daarop is een antwoord gegeven. Als dat antwoord nog niet helder is, kunnen we 
ambtelijk even om de tafel zitten om dit verder te verduidelijken.  

- Wat betreft de tijdelijke units bij Neerbroek is het vooralsnog niet aan de orde dat deze langer dan tien 
jaar blijven staan. Samen met de ontwikkeling van de Lage Raam kunnen we hier met elkaar over 
spreken tijdens een bijeenkomst.

Dhr. Dijcks (VVD) wijst erop dat de vraag van de VVD is “wat de gesloten koopovereenkomsten zijn”. 
Hierop heeft de wethouder geen antwoord gegeven. De wethouder zorgt ervoor dat deze vraag nog 
schriftelijk wordt beantwoord.

Woordvoerders in tweede termijn: Mw. van Eert (GVB), dhr. De Bruin (CDA), dhr. Kanters (DOP)
- GVB komt graag nog terug bij de wethouder op de Burgt. In zijn algemeenheid is het goed om met 

elkaar tijdens een bijeenkomst te spreken over de verschillende projecten die lopen.
- CDA is blij met de steun voor de motie en met de antwoorden van de wethouder. CDA wil nog wel 

antwoord op de vraag wat er is gebeurd dat de Lage Raam is vertraagd? En de motie wordt aangepast 
voor wat betreft de frequentie die erin genoemd staat.

- DOP is niet tevreden met het antwoord op de vraag over de risico’s van de knip. DOP vraagt de 
wethouder nogmaals met klem om deze risico’s in beeld te brengen.

Wethouder Brands reageert op de tweede termijn.
- De wethouder verzet zich tegen de opmerkingen van DOP wat betreft de op te nemen risico’s. Deze 

worden wel degelijk serieus genomen, maar er zitten zoveel onzekerheden in dat het lastig is een 
enigszins reëel beeld te geven. Het moet wel haalbaar en inpasbaar zijn. De opmerking van DOP neemt 
de wethouder wel mee en kijkt wat hij hiermee kan doen.

- De reden dat Lage Raam is vertraagd zit in het meenemen van de kavels van de provincie. Een andere 
reden zijn de geurcontouren, die zijn nog niet helemaal helder. 

De motie wordt in stemming gebracht.

 boekel-venhorst    

Motie inzake alternatieve locaties bedrijventerreinen behandelend agendapunt 9 
Raadsvoorstel inzake de Grondbedrijfrapportage

De raad van de gemeente Boekel in vergadering bijeen d.d. 30 maart 2023 

Constaterende dat:
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- In de memo Stand van zaken kavels van 2 maart 2023 wordt aangegeven dat alle grond voor 
bedrijventerreinen reeds verkocht is;

- 6 ha uitgeefbare grond voor Boekel in het bestuurlijk overleg Noord Oost-Brabant reeds is 
goedgekeurd waarmee de regio erkent dat Boekel in een behoefte voorziet als 
vestigingsplaats voor bedrijven;

- De eerstvolgende mogelijkheid voor het realiseren van een Boekels bedrijventerrein zich pas 
in 2025 voordoet met het ontwikkelen van de Lage Raam;

- Er geen alternatieven voor een bedrijventerrein in Boekel benoemd dan wel voorhanden zijn;
- De planning op de Lage Raam nog geen gelopen koers is gezien de punten die in memo 

2023/9 worden aangehaald (fysieke onderzoeken, geurverordening).

Van mening dat:
- Hiermee de voorspoedige ontwikkeling van het bedrijventerrein Lage Raam van grote 

betekenis is, niet alleen voor de Boekelse economie maar ook voor de regio;
- Een vooruitziende blik op vestigings- dan wel uitbreidingsmogelijkheden van 

bedrijventerreinen van groot belang is voor de lokale Boekelse economie;
- Vooruitkijken naar alternatieven van groot belang is voor de toekomstige uitgeefbare grond 

van bedrijventerreinen alsmede het in kaart brengen van toekomstige mogelijkheden;

Verzoekt het college:
- De raad minimaal één keer per jaar of daar waar significante ontwikkelingen zijn, op de 

hoogte te blijven houden van de ontwikkelingen rondom bedrijventerrein Lage Raam en de 
ontwikkelingen rondom vraag/aanbod van bedrijventerreinen in het algemeen;

- Met de gemeenteraad (eventueel onder geheimhouding) in gesprek te gaan over 
bovengenoemde punten en mogelijke extra/alternatieve locaties en plussen en minnen 
daarvan. 

en gaat over tot de orde van de dag.

Besluit De motie is met unanieme stemmen aangenomen.
Het raadsvoorstel is met unanieme stemmen aangenomen.

Actie - De vraag van de VVD over de gesloten koopovereenkomsten van 2023 wordt schriftelijk 
beantwoord.

- De wethouder neemt de opmerkingen van de DOP over de risico’s van fase twee Zuidwand 
mee. 

Toezeggi
ng

De wethouder zegt toe een bijeenkomst te organiseren waarbij een aantal projecten aan de 
orde wordt gesteld dat nader wordt toegelicht. 

10* Raadsvoorstel inzake Controle- en rapportageprotocol 2022
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Voorgesteld besluit:
- Het Controle- en rapportageprotocol accountantscontrole jaarrekening 2022 van de gemeente Boekel 

vast te stellen met dien verstande dat de regelgeving en aanbevelingen van de Kadernota 
Rechtmatigheid 2018 alsmede het addendum Kadernota Rechtmatigheid 2021 – 2022 van de 
Commissie BBV als leidraad is toegepast.

Om de controle van de jaarrekening 2022 mogelijk te maken, dient de gemeenteraad een
controle- en rapportageprotocol vast te stellen. Hiermee wordt de opdracht tot controle van de
jaarrekening expliciet gegund en worden kaders vastgesteld waarbinnen de controle door de
accountant moet worden uitgevoerd.

Besluit Vastgesteld

Actie -

11* Raadsvoorstel inzake Gebiedsvisie Venhorst

Voorgesteld besluit:
- De gebiedsvisie Venhorst vaststellen. 

Een nieuwe actuele en integrale visie voor het stedelijk gebied met kernrandzone van Venhorst, met daarin 
opgenomen twee (stedenbouwkundige) uitwerkingen; één voor woonlocatie De Biezen en één voor 
(woon-)werklocatie tussengebied Daandelendennen-Kraaiendonk. De visie dient als toetsingskader en 
leidraad voor toekomstige ontwikkelingen in het stedelijk gebied inclusief kernrandzone van Venhorst.

Besluit Vastgesteld

Actie -

12* Raadsvoorstel inzake Afvalstoffenverordening gemeente Boekel 2023

Voorgesteld besluit:
- De Afvalstoffenverordening gemeente Boekel 2023 vast te stellen per 30 maart 2023.

Het beoogd resultaat is een vastgestelde Afvalstoffenverordening die in overeenstemming is met de 
gewijzigde inzamelpraktijk en de Model-Afvalstoffenverordening VNG 2021. Voor de duidelijkheid is een 
versie bijgevoegd waarin alle wijzigingen ten opzichte van de oude verordening zijn bijgehouden. Dit is 
bijlage 2. 
Tevens is een schone versie bijgevoegd waarin de wijzingen zijn verwerkt. Dit is het raadsbesluit. Achter 
het raadsbesluit is een toelichting op de verordening en een artikelsgewijze toelichting opgenomen. De 
toelichtingen worden, na vaststelling door uw raad, ook gepubliceerd zodat burgers deze kunnen inzien.
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Besluit Vastgesteld

Actie -

13 Mededelingen, ingekomen stukken en memo’s

Er zijn geen verzoeken ingediend bij de griffie om een memo of ingekomen stuk te agenderen.

Besluit -

Actie -

14 Vaststelling besluitenlijst raadsvergadering 28 februari 2023

De opmerkingen die binnen zijn gekomen bij de griffie zijn verwerkt in de besluitenlijst.

Besluit Vastgesteld

Actie

14a Motie vreemd aan de orde inzake Verhogen Subsidieplafond Muziekonderwijs

DOP heeft in de commissie van 20 maart jl. vragen gesteld over het memo 2023 nr. 5 Subsidieplafond 
muziekonderwijs en aangekondigd een motie voor te bereiden waarin DOP en GVB het college verzoekt 
het subsidieplafond (structureel) te verhogen.

Mw. Jansen (DOP) leest de motie voor.

Wethouder Willems reageert op de motie en geeft aan dat het college de motie omarmt. Het verhogen 
van het plafond wordt gecommuniceerd via de gebruikelijke wegen. 

 boekel-venhorst    

Motie vreemd aan de orde betreffende het verhogen van de subsidieplafond muziekonderwijs 
2022-2023

De raad van de gemeente Boekel in vergadering bijeen dd. 30 maart 2023

Constaterende dat:
• gemeente Boekel kinderen een kans wil geven om een muziekinstrument te bespelen;
• in de Subsidieverordening Muziekonderwijs 2012 geregeld is dat een gedeelte van de kosten van 

de muzieklessen gesubsidieerd kunnen worden door de gemeente;
• het een subsidie van 50% van het lesgeld betreft, met een maximum van € 300,- per cursusjaar;
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• aanvragen kunnen worden ingediend tussen 1 september en 1 november van het dan lopende 
cursusjaar;

• het subsidie plafond voor muziekonderwijs voor dit schooljaar is bereikt;
• in de Verordening Subsidie Muziekonderwijs 2012 in artikel 5 is opgenomen dat de raad jaarlijks 

bij de vaststelling van de begroting voor muziekonderwijs het maximaal te besteden 
subsidiebedrag (subsidieplafond) vaststelt;

Overwegende dat:
• het maken van muziek belangrijk is voor de ontwikkeling van onze Boekelse jeugd;
• dat kennelijk veel gebruik wordt gemaakt van deze subsidiemogelijkheid, immers het plafond voor 

dit schooljaar is al bereikt; 
• deze subsidie al jaren niet meer is geïndexeerd;
• het wachten tot de Begroting 2024 wordt vastgesteld betekent dat kinderen die nu nog een 

instrument willen leren bespelen en hiervoor de middelen niet hebben teleurgesteld worden;
• als er een subsidie wordt verleend op een moment dat de gemeentebegroting nog niet is 

vastgesteld, op grond van artikel 4:34, eerste lid, van de Awb een zogenoemd 
begrotingsvoorbehoud kan worden opgenomen;

• deze mogelijkheid is ook opgenomen in art 4 van de Algemene Subsidie Verordening Boekel 
2014. 

Roept het college op:
• het subsidieplafond voor het muziekonderwijs voor dit schooljaar te verhogen met € 3.000, - 

en dit als begrotingsvoorbehoud te verwerken in de Voorjaarsnota;
• op de gemeentelijke website en op de gemeentepagina bekend te maken dat het 

subsidieplafond voor dit schooljaar is verhoogd;
• het plafond van de subsidie voor muziekonderwijs voor de komende jaren structureel te 

verhogen met een bedrag van € 3.000, - en dit in de Begroting van 2024 te verwerken.

en gaat over tot de orde van de dag.

Ondertekend door de fracties                                Handtekening

DOP    GVB   VVD   CDA

Besluit Vastgesteld

Actie De verhoging van het subsidieplafond wordt gecommuniceerd via de gebruikelijke wegen.

15 Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 20.47 uur

Griffier, Voorzitter,

Joyce le Comte Caroline van den Elsen


